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 ZÁPIS Z ON-LINE JEDNÁNÍ VĚDECKÉ RADY  

SLEZSKÉ UNIVERZITY V OPAVĚ,  

OBCHODNĚ PODNIKATELSKÉ FAKULTY V KARVINÉ   č. 86  

 

Datum konání: 8. 4. 2021 

 

Přítomni on-line:  Duháček Šebestová, Gongol, Klepková Vodová, Janoušková, 

Ključnikov, Lebiedzik, Myšková, Palečková, Pellešová, Plevný, 

Polouček, Popesko, Ramík, Raszyk, Růčková, Skaunic, Starzyczná, 

Stavárek, Strouhal, Suchánek, Šolc, Šperka, Tvrdoň, Vaněk, Vodák, 

Žižka 

 

Omluveni: Fuchs, Fabik 

 
 

Program on-line jednání Vědecké rady SU OPF 

 

1 Úvod, forma hlasování 

2 Hlasování o programu jednání 

3 Vyhodnocení Plánu realizace strategického záměru SU OPF pro rok 2020 

4 Výroční zpráva o činnosti SU OPF za rok 2020 

5 Strategický záměr SU OPF na období 2021+ 

6 Plán realizace strategického záměru SU OPF pro rok 2021 

7 Návrhy žádostí o akreditaci studijních programů Ekonomika a management, 

Economics and management 

8 Návrh žádosti o akreditaci studijního programu Inovativní podnikání 

9 Návrh žádosti o akreditaci studijního programu Manažerská informatika 

10 Hodnocení průběhu doktorského studia v akademickém roce 2019/2020 

11 Různé 

 
 

Průběh on-line jednání Vědecké rady SU OPF 

 

1 Forma zasedání VR SU OPF 

Děkan přivítal členy VR a informoval o tom, že jednání VR SU OPF dne 8. 4. 2021 

proběhne online formou pomocí videokonference, o čemž nechal hlasovat. 

 

Hlasování:  

PŘÍTOMNO on-line: 24 HLASOVALO:  24    

SOUHLAS:     24  NESOUHLAS:  0 ZDRŽEL(A) SE HLASOVÁNÍ:   0 
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2 Hlasování o programu jednání 

Program byl zaslán členům VR týden před konáním jednání, podkladové materiály byly 

vystaveny  na webu vědecké rady fakulty, děkan nechal hlasovat o programu. 

 

Hlasování:  

PŘÍTOMNO on-line: 25 HLASOVALO:  25    

SOUHLAS:     25  NESOUHLAS:  0 ZDRŽEL(A) SE HLASOVÁNÍ:   0 

 

 

3 Vyhodnocení Plánu realizace strategického záměru SU OPF pro rok 2020 

Děkan seznámil s předloženým materiálem Vyhodnocení Plánu realizace strategického 

záměru SU OPF pro rok 2020, ve kterém je vyhodnoceno 8 prioritních cílů fakulty, 

kterými jsou: Vzdělávání, Věda, výzkum a tvůrčí činnost, Vztahy k vnějšímu prostředí, 

Kvalita, Internacionalizace, Lidské zdroje, Hospodaření a Image.  

Diskuze: bez diskuze. 

  

Návrh usnesení: 

Vědecká rada SU OPF projednala a bere na vědomí Vyhodnocení Plánu realizace 

strategického záměru SU OPF za rok 2020. 

Hlasování:  

PŘÍTOMNO on-line: 26 HLASOVALO:  26    

SOUHLAS:     26  NESOUHLAS:  0 ZDRŽEL(A) SE HLASOVÁNÍ:   0 

 

4 Výroční zpráva o činnosti SU OPF za rok 2020 

Děkan informoval o dokumentu Výroční zpráva o činnosti SU OPF za rok 2020, která 

byla zpracována velmi podrobně.  

 

Diskuze: bez diskuze. 

 

Návrh usnesení: 

Vědecká rada SU OPF projednala a bere na vědomí Výroční zprávu o činnosti SU OPF 

za rok 2020. 

Hlasování:  

PŘÍTOMNO on-line: 26 HLASOVALO:  26    

SOUHLAS:     26  NESOUHLAS:  0 ZDRŽEL(A) SE HLASOVÁNÍ:   0 

 

 

5 Strategický záměr SU OPF 2021+  

Děkan představil materiál Strategický záměr SU OPF 2021+. Zdůraznil 7 prioritních 

oblastí, které jsou pro fakultu klíčové a jsou v souladu se strategickým záměrem 

univerzity. Jedná se oblasti: Studium a vzdělávání, Věda, výzkum a další tvůrčí činnosti, 
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Společenská role, Internacionalizace, Rozvoj lidských zdrojů, PR - marketing a image, 

Strategické řízení. 

Doc. Gongol, prorektor SU, podpořil děkana a uvedl, že tento dokument je v souladu 

se strategickým záměrem Slezské univerzity. Tento dokument je zveřejněn na 

webových stránkách univerzity. 

 

Diskuze:  
Prof. Vodák se dotázal děkana na pojem „leadership“, který je v dokumentu uveden – 

jak si děkan představuje leadership naplnit. Děkan odpověděl, že je zde spojitost se 

získáním certifikátu HR AWARD a vzděláváním osob na vedoucích pozicích v oblasti 

vedení a motivování zaměstnanců a budováním přirozeného „vůdcovství“ v dobrém 

smyslu slova. 

 

Návrh usnesení: 

Vědecká rada SU OPF projednala a bere na vědomí Strategický záměr SU OPF 2021+. 

 

Hlasování:  

PŘÍTOMNO on-line: 26 HLASOVALO:  26    

SOUHLAS:     26  NESOUHLAS:  0 ZDRŽEL(A) SE HLASOVÁNÍ:   0 

 

 

6 Plán realizace strategického záměru SU OPF pro rok 2021 

Děkan stručně seznámil členy VR s jednoletým plánem realizace strategického záměru 

na rok 2021. Proděkan doc. Lebiedzik doplnil, že jednotlivé prioritní oblasti a specifické 

cíle odpovídají aktuální situaci, tj. době koronavirové pandemie. 

 

Diskuze: bez diskuze. 

 

Návrh usnesení: 

Vědecká rada SU OPF projednala a bere na vědomí materiál Plán realizace 

strategického záměru SU OPF pro rok 2021. 

 

Hlasování:  

PŘÍTOMNO on-line: 26 HLASOVALO:  26    

SOUHLAS:     26  NESOUHLAS:  0 ZDRŽEL(A) SE HLASOVÁNÍ:   0 

 

 

7 Návrhy žádostí o akreditaci studijního programu Ekonomika a management 

Děkan uvedl materiály – 4 návrhy žádostí o akreditaci studijního programu Ekonomika 

a management a Economics and management. Doc. Šperka, garant tohoto studijního 

programu, představil všechny 4 navržené studijní programy, tj. Ekonomika a management 

se dvěma specializacemi: Obchod a marketing a Podnikání (bakalářské studium 

s akademicky zaměřeným profilem v prezenční a kombinované formě). Dále představil 

v rámci studijního programu Ekonomika a management magisterského navazujícího 
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studijního programu tři jeho specializace: Obchod a management, Podnikání, Finance, 

účetnictví a daně. Jedná se o studium s akademicky zaměřeným profilem v prezenční 

a kombinované formě. Dále je předložena žádost o akreditaci akademicky zaměřeného 

studijního programu Economics and management v prezenční formě pro bakalářské 

studium a pro magisterské navazující studium. 

Děkan doplnil, že se žádosti o akreditace jsou podpořeny i nedávným získáním dvou 

mezinárodních vědeckých projektů COST a Horizon 2020. 

 

Diskuze: bez diskuze. 

 

Návrh usnesení:  

Vědecká rada SU OPF projednala a schválila návrh žádosti o akreditaci akademicky 

zaměřeného bakalářského studijního programu Ekonomika a management v prezenční 

a kombinované formě.  

Hlasování:  

PŘÍTOMNO on-line: 26 HLASOVALO:  26    

SOUHLAS:     26  NESOUHLAS:  0 ZDRŽEL(A) SE HLASOVÁNÍ:   0 

 

Návrh usnesení: 

Vědecká rada SU OPF projednala a schválila návrh žádosti o akreditaci akademicky 

zaměřeného navazujícího magisterského studijního programu Ekonomika a management 

v prezenční a kombinované formě.  

Hlasování:  

PŘÍTOMNO on-line: 26 HLASOVALO:  26    

SOUHLAS:     26  NESOUHLAS:  0 ZDRŽEL(A) SE HLASOVÁNÍ:   0 

 

Návrh usnesení: 

Vědecká rada SU OPF projednala a schválila návrh žádosti o akreditaci akademicky 

zaměřeného bakalářského studijního programu Economics and management v prezenční 

formě.  

Hlasování:  

PŘÍTOMNO on-line: 26 HLASOVALO:  26    

SOUHLAS:     26  NESOUHLAS:  0 ZDRŽEL(A) SE HLASOVÁNÍ:   0 

 

Návrh usnesení: 

Vědecká rada SU OPF projednala a schválila návrh žádosti o akreditaci akademicky 

zaměřeného navazujícího magisterského studijního programu Economics and management 

v prezenční formě.  

Hlasování:  

PŘÍTOMNO on-line: 26 HLASOVALO:  26    

SOUHLAS:     26  NESOUHLAS:  0 ZDRŽEL(A) SE HLASOVÁNÍ:   0 
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8 Návrh žádosti o akreditaci studijního programu Inovativní podnikání 

Garant programu doc. Gongol informoval členy VR o vzniku tohoto programu a o inspiraci 

programem Team Academy ve Finsku. Při tvorbě studijního programu Inovativní 

podnikání fakulta spolupracovala s ČZU v Praze, která tento program již realizuje. 

Program je zaměřen na profesní přípravu podnikatelů, inovačních manažerů, obchodníků 

a marketérů v excelentním výukovém prostředí učící se organizace. Pro výuku bude 

potřeba i specifických prostor, jejichž výstavba je rovněž součástí strategického záměru 

fakulty. 

 

Diskuze:  
Mgr. Šolc - tento záměr fakulty velmi podporuje. Uvedl příklad z České spořitelny, která 

realizuje úspěšný program založený na praktickém vzdělávání a learning by doing. 

 

Návrh usnesení: 

Vědecká rada SU OPF projednala a schválila návrh žádosti o akreditaci bakalářského 

studijního programu Inovativní podnikání v prezenční formě.  

 

Hlasování:  

PŘÍTOMNO on-line: 26 HLASOVALO:  26    

SOUHLAS:     26  NESOUHLAS:  0 ZDRŽEL(A) SE HLASOVÁNÍ:   0 

 

 

9 Návrh žádosti o akreditaci studijního programu Manažerská informatika 

Garant programu doc. Suchánek uvedl, že se jedná o přímé pokračování stávajícího 

programu Manažerská informatika, který byl v minulosti zařazen do studijního programu 

SYSINF. Jedná se o bakalářský profesně zaměřený studijní program v prezenční 

a kombinované formě studia.  

 

Diskuze: bez diskuze. 

 

Návrh usnesení: 

Vědecká rada SU OPF projednala a schválila návrh žádosti o akreditaci bakalářského 

studijního programu Manažerská informatika v prezenční a kombinované formě.  

 

Hlasování:  

PŘÍTOMNO on-line: 26 HLASOVALO:  26    

SOUHLAS:     26  NESOUHLAS:  0 ZDRŽEL(A) SE HLASOVÁNÍ:   0 
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10 Hodnocení průběhu doktorského studia v akademickém roce 2019/2020 

Proděkanka doc. Palečková podala informace o průběhu doktorského studia 

v akademickém roce 2019/2020, zmínila počty stávajících studentů, výuku, realizované  

státní doktorské zkoušky a obhajoby dizertačních prací. 

 

Diskuze: bez diskuze. 

 

Návrh usnesení: 

Vědecká rada bere na vědomí hodnocení průběhu doktorského studia v akademickém 

roce 2019/2020. 

Hlasování:  

PŘÍTOMNO on-line: 26 HLASOVALO:  26    

SOUHLAS:     26  NESOUHLAS:  0 ZDRŽEL(A) SE HLASOVÁNÍ:   0 

 

 

 

11 Různé 

a) Děkan informoval členy VR, že dr. Mandysová podala námitku proti jejímu 

neúspěšnému habilitačnímu řízení, které proběhlo na minulém jednání VR. Děkan 

Dr. Mandysové odpověděl, že nevyhovuje její námitce a dle pravidel předal její 

námitku rektorovi SU ke konečnému rozhodnutí. 

b) OPF vydala knihu k 30. výročí fakulty, která mapuje historii fakulty, ale zejména 

období let 2015-2020. Knihu externí členové VR obdrží poštou. Děkan upozornil 

také na elektronickou verzi, která je k dispozici na webu fakulty. 

c) Další jednání proběhne na podzim 2020, konkrétní termín bude stanoven později. 

 

 
 

 

 

 

Za správnost: prof. Ing. Daniel Stavárek, Ph.D. 

 

 

Zapsala: Miroslava Snopková 

 

 

Karviná, 8. 4. 2021 
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